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Abstract (en)
[origin: US2020197999A1] The invention relates to a method and a forming system for producing a gear part through a rotational forming. According
to the invention provision is made in that in a preforming step a rotationally symmetrical workpiece is set into rotation about its center axis and, at
least through axial feeding and passing of at least one forming roller, a stretch-flow forming is carried out, wherein a cylindrical circumferential wall
with a defined target wall thickness is shaped which is smaller than a basic wall thickness of the workpiece. Subsequently, in a finish-forming step
the preformed workpiece is clamped onto an inner mandrel with external toothing and set into rotation and at least one profiled toothed roller is fed
radially, by which the cylindrical circumferential wall, whilst substantially maintaining the target wall thickness, is formed into the external toothing of
the inner mandrel, wherein a drum-shaped toothed region with a splined toothing is shaped.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Umformanlage zum Herstellen eines Getriebeteiles (10) durch ein Rotationsumformen. Nach der
Erfindung ist vorgesehen, dass in einem Vorformschritt ein rotationssymmetrisches Werkstück (5) um seine Mittenachse (12) in Rotation versetzt
wird und durch zumindest axiales Zustellen und Überlaufen mindestens einer Umformrolle ein Abstreckdrückwalzen durchgeführt wird, wobei eine
zylindrische Umfangswand (14) mit einer definierten Zielwandstärke gebildet wird, welche geringer als eine Ausgangswandstärke des Werkstücks
(5) ist. Anschließend wird in einem Endformschritt das vorgeformte Werkstück an einem Innendorn mit Außenverzahnung eingespannt und in
Rotation versetzt und mindestens eine profilierte Verzahnungsrolle radial zugestellt, durch welche die zylindrische Umfangswand im Wesentlichen
unter Beibehaltung der Zielwandstärke in der Außenverzahnung des Innendorns eingeformt wird, wobei ein trommelförmiger Verzahnungsbereich
(16) mit einer Faltverzahnung (20) gebildet wird.
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